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درمکتب امام

از شرافت مسیح)ع( دفاع کنید
اى ملت مسيح و پيروان عيسى روح الله! به پاخيزيد و از شرافت عيسى مسيح 

و ملت عيســوى دفاع كنيد، و اجازه ندهيد دشــمنان تعليمات آسمانى و مخالفان 

دستورات الهى، ملت مسيح و روحانيت عيسى را به خلق هاى مستضعف جهان بد 

معرفى كنند. حضور ابرقدرت ها در معابد و دســت به آسمان بلند كردن آنان براى 

دعا به جاسوســان و خائنان به مذاهب مسيح عليه مظلومان و مستضعفان، شما 

را اغفال نكند كه اينان جز براى رسيدن به قدرت بيشتر و نيل به رياست دنيا- كه 

خلاف دستور آسمانى است- به چيز ديگرى فكر نمى كنند.
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صفحه 11
 دو شنبه ۳ دی 1۳۹۷

1۶ ربیع الثانی 1۴۴۰ - شماره ۲۲۰۸۲

نگاهی به دیروزنامه های زنجیره ای

آمریکا اهل تعامل است
متاسفانه ایران اهل باج دادن نیست!

سرویس سیاسی-
روزنامه اعتماد دیروز گفت وگویی را با محسن میردامادی از مدعیان اصلاحات منتشر کرد. وی با اشاره به ماجرای مک 
فارلین می گوید: »آمریکا با این اقدام در همان دهه 60 عملا اعلام کرد، وقایع گذشته را به تاریخ سپرده است، و مایل است 
مشکلات با ایران را حل و فصل کند اما این ایران بود که برای چنین کاری تمایل نداشت. پس از ریگان نوبت به کلینتون 
رسید. در دوره ریاست جمهوری وی خانم آلبرایت، وزیر خارجه وقت آمریکا بابت کودتای 28 مرداد 1332 از مردم ایران 
عذرخواهی کرد، خود کلینتون هم به سیاست های  اشتباه گذشته آمریکا در قبال ایران اذعان کرد و زمانی که آقای خاتمی 
به عنوان رئیس جمهور ایران در نشست سالانه سازمان ملل شرکت کرد، تلاش خود را کرد تا با آقای خاتمی دیدار کند اما باز 
هم این ما بودیم که حاضر به تعامل نشدیم. در دوران اوباما نیز این اتفاقات افتاد اما باز هم ایران حاضر به بهبود روابط نشد.«
مدعیان اصلاحات از بزک آمریکا به بزک اروپا و روباه پیر رسیدند، این مدعی اصلاح طلبی هنوز در هوای بزک آمریکا 
سر می کند! البته چون خوب می داند که اروپا هم همدست و شریک آمریکاست. اینطور نیست که اینها دست چدنی که 
روی آن روکش مخملی کشیده شده را نبینند، این جماعت مأموریت دارند و پیاده نظام آمریکا یعنی همین. منظورش از 
اوباما همان بدعهدی است که فردای اجرای توافق هسته ای، با تحریم ایران، برجام را نقض کرد یا جنگ طلبی که از گزینه 
روی میز حرف می زد یا همان آقای تحریم که در تحریم ایران رکورددار است؟ از نظر این جریان آمریکا اهل تعامل است 

اما متاسفانه ایران اهل باج دادن نیست!
تصمیمات اقتصادی دولت باری به هر جهت است

در بخش دیگری از این مصاحبه آمده اســت: »دولت در زمینه اقتصادی تغییر دیدگاه نداده بلکه این نوع تغییرات 
بیشتر حاکی از آن است که تصمیمات اقتصادی در دولت باری به هر جهت است... امروز همگان در ریزش پایگاه رای آقای 
روحانی اتفاق نظر دارند و این مسئله مهمی است که باید مورد توجه قرار گیرد.«وی می گوید: »اگر ما از امروز تلاش خود 
را آغاز نکنیم قطعا در 1400 هیچ دستاوردی نخواهیم داشت یعنی نه برنده انتخابات می شویم نه یک بازنده آبرومند که 

عقبه اجتماعی قوی دارد.«
بزک شکست مفتضحانه آمریکا توسط مدعیان اصلاحات!

روزنامه همدلی در گزارشی با عنوان »شیپور در دست دیوانه« نوشت: »ترامپ در اقدام عجیب دیگری، نیروهای نظامی این 
کشور را از افغانستان و سوریه خارج کرد.«این روزنامه زنجیره ای در ادامه نوشت: »از سویی چندی پیش ارتش صهیونیستی 
در جنوب لبنان دســت به شناســایی کانال هایی زد که توسط حزب الله لبنان حفر شده بود تا با استفاده از آنها بتوانند در 
مواقع لزوم، ضرباتی به ارتش اسرائیل بزنند. در این میان نخست وزیر این رژیم، بنیامین نتانیاهو این اواخر بارها عنوان کرده 
بود که حضور نیروهای ایران در سوریه را به هیچ وجه تحمل نخواهد کرد و در صورت لزوم به آنان حمله می کند. نتانیاهو 
همچنین در گفته هایی جنگ افروزانه حمله به عمق خاک ایران را نیز بر زبان آورده بود.«همدلی در ادامه نوشت: »در دنباله 
این رخدادها، ناو هواپیمابر« یو اس اس جان سی استنیس« وارد خلیج فارس شد که پس از خروج دولت ترامپ از توافق نامه 
هسته ای این نخستین لشکرکشی بزرگ آمریکا به کرانه های جنوبی ایران محسوب می شود.«این روزنامه زنجیره ای ادامه 
داد: »پس از پیروزی انقلاب اســلامی و تیرگی روابط ایران و آمریکا این نخســتین بار نیست که صحبت از حمله نظامی 
ایالات متحده به ایران بالا می گیرد.«روزنامه ایران نیز در مطلبی مشابه نوشت: »در هفته های اخیر اسرائیل حرارت درگیری 
احتمالی خود با حزب الله لبنان و ایران را بالا برده و گوش همگان را بتدریج با این موضوع آشنا کرده است. آیا امکان دارد 
خروج آمریکا از سوریه و افغانستان مرتبط با تهدید ایران مبنی بر در تیررس بودن نیروهای آمریکایی درصورت بروز خطر 
باشد؟ آیا عدم تعجب و عدم واکنش نتانیاهو نسبت به خروج نیروهای آمریکایی از سوریه که ظاهراً 48 ساعت قبل از اعلام 
رسمی، با نتانیاهو مشورت شده بود، می تواند حاکی از نوعی تبانی بین آمریکا و اسرائیل باشد؟ آیا ورود ناو هواپیمابرآمریکایی 
به خلیج فارس و خروج نیروهای آمریکایی از سوریه و افغانستان مکمل یکدیگرند؟ اگر احتمال این سناریو ضعیف هم باشد، 
باید در ایران جدی گرفته شود و هر حرکتی را از نظر دور نداشت...در ایران باید چشم ها و گوش ها را کاملًا باز کرد، فضای 
بین المللی و تحرکات موجود در آن را به درستی درک کرد و از اقداماتی که اتحاد ترامپ، اسرائیل و عربستان را موفق سازد 
قویاً جلوگیری نمود. از جمله هرگونه تندروی در مسائل داخلی و خارجی«.شکست کامل و مفتضحانه آمریکا در سوریه 
که با فرمان ترامپ برای خروج از سوریه و افغانستان علنی و با گسترش بحران داخلی در این کشور همراه شده، موجی از 
وحشت و هراس را در میان متحدان واشنگتن در سراسر جهان بر انگیخته و هرج و مرج و نگرانی را در داخل این کشور به 
اوج خود رسانده است تا شکست بزرگ دیگری به ویترین شکست های آمریکا اضافه شود. رژیم کودک کش صهیونیستی 
نیز این روزها در وضعیت اسفناکی قرار دارد. اما علی رغم این واقعیت انکارناشدنی، مدعیان اصلاحات با رویکردی ذلیلانه، 

نسخه انفعال پیچیده و دشمن مستاصل را بزک کرده و ضعف او را نقطه قوت جا می زنند!
از ژست مبارزه با پولشویی تا سانسور قبیله گرایانه 

دادگاه فرانسه روز جمعه شرکت توتال را به جرم پرداخت رشوه از قراردادهای گاز با ایران در سال 1997 به پرداخت 
500 هزار یورو محکوم کرد. توتال متهم است برای عقد قرارداد دو میلیارد دلاری، 30 میلیون دلار رشوه به طرف ایرانی 
داده است. در آن زمان، مهدی هاشمی مدیر شرکت های پیمانکار شرکت ملی نفت بود. این در حالی است که روزنامه های 
زنجیره ای مدعی اصلاحات که طی چند ماه گذشته ژست مبارزه با پولشویی گرفته بودند، خبر مهم محکومیت توتال به 
خاطر پرداخت رشــوه که مصداق بارز پولشــویی است را سانسور کردند و به جای آن ترجیح دادند به اتهام زنی زنجیره ای 
علیه سازندگان یک مستند در باره مرحوم هاشمی بپردازند. رسانه های زنجیره ای جریان مدعی اصلاحات اتهامات محض 
و خلاف واقع خود در سیاه نمایی علیه نظام به بهانه پولشویی را تبدیل به خبر القایی می کنند اما اخبار واقعی درباره فساد 
واقعی طیف متبوع خویش را درز می گیرند. مدعیان اصلاحات پاسخ نمی دهند رشوه هنگفت شرکت هایی مانند کرسنت، 
توتال و استات اویل در دولت اصلاحات و مدیریت زنگنه که هریک صدها میلیاردتومان را شامل می شود، خرج کدام احزاب 
و محافل سیاســی، ســتادهای انتخاباتی و نشریات شده است؟ و چرا بزک کنندگان FATF و مدعیان مبارزه با پولشویی 

سرنوشت رشوه های دریافتی را پیگیری نمی کنند؟ 
این همه رسانه زنجیره ای و تکرار بهانه قدیمی!

»فیض الله عرب سرخی« یکی از فعالین سیاسی اصلاح طلب در گفت و گویی با روزنامه آفتاب یزد گفته است: »دولت رسانه 
فراگیر و تیم اطلاع رسانی خوبی ندارد.«در بخش دیگری از این مصاحبه آمده است: »دولت تحت فشار از برخی برنامه های 
خود عدول کرد، محافظه کاری روحانی به خاطر آینده سیاسی اش هست، جهانگیری در آینده درخصوص معذوراتش صحبت 
خواهد کرد.«وی همچنین با بیان اینکه قطعا مجلس دهم بهتر از مجلس نهم است گفت: »همچنان نقطه قوت روحانی 
برجام است.«درباره اظهارات عرب سرخی نکاتی است که به اختصار به آنها می پردازیم، نخست آنکه اگر برجام نقطه قوت 
دولت روحانی است مدعیان اصلاحات محاسن آن را برای مردم شماره کنند، از جمله اینکه کدام مشکل اقتصادی از پیش 
روی مردم برداشته شده است؟! آیا تحریم هایی که روز اول امضا و اجرایی شدن برجام برداشته می شدند امروز وجود ندارند 
یا شدیدتر از تحریم های برداشته نشده نیز اعمال شده است؟!نکته دوم اینکه مجلس دهم بهتر از مجلس نهم خوانده شده 
است، البته جریان اصلاحات پیش از انتخابات مجلس معیار را مجلسی می دانست که نه از وزرا سؤال کند و نه استیضاحی 
انجام دهد با این معیار و با توجه به مشکلات فراوان اقتصادی کشور شاید مجلس دهم مجلس مطلوبی برای اصلاح طلبان 
باشد ولی برای مردم این گونه نیست.نکته سوم اینکه عرب سرخی گفته است دولت رسانه فراگیر ندارد، سؤال اینجا است 
که با وجود ده ها روزنامه زنجیره ای از جمله جریده ای که عرب سرخی با آن مصاحبه کرده و این واقعیت که صدا و سیما 
تمام وقت در اختیار دولت است چگونه می توان از نبود رسانه فراگیر برای دولت سخن گفت و برای ناکامی ها بهانه تراشید؟!

اصلاح طلبان در قدرت حضور دارند ، موضع اپوزیسیون نگیرند
روزنامه ایران ارگان دولت درباره سهم اصلاح طلبان در وضعیت فعلی به نقل از محسن هاشمی رئیس  شورای شهر تهران 
نوشت: »به طور معمول دولت ها در دوره دوم خود با چنین مشکلاتی مواجه می شوند چرا که جریان های سیاسی برای تداوم 
حضور، معمولاً نمی خواهند که مسئولیت وضعیت موجود را بپذیرند و خود را منتقد نشان می دهند در حالی که در ایجاد 
این وضعیت ممکن است سهیم باشند.«این روزنامه به نقل از هاشمی نوشت: »نکته مهم برای اصلاح طلبان این است که 
شرایط خود را به عنوان یک جریان شریک در قدرت، درک کنند و بپذیرند، اصلاح طلبان در 4 انتخابات اخیر یعنی از سال 
1392 تاکنون پیروز شده اند و سهم قابل توجهی در قدرت دارند، در شرایط حضور در قدرت نمی شود مانند اپوزیسیون 
موضع گرفت و ایده آلیستی برخورد کرد. نتیجه برخورد ایده آل گرایانه و نپذیرفتن مسئولیت خود دو رویکرد می تواند باشد، 
یا اینکه بخواهند مانند اوایل دهه هشتاد شعار خروج از حاکمیت بدهند یا اینکه مردم دیگر به این جریان اعتماد نمی کنند 
و به اصطلاح در ماشین اصلاح طلبان نمی نشینند. اینکه بسیاری از مدیران اجرایی کشور در حال حاضر گرایش اصلاح طلبی 
دارند، فراکسیون بزرگ امید در مجلس و مدیریت شهری بسیاری از کلانشهرها در اختیار اصلاح طلبان است نشان می دهد 

که آنها در قدرت شریک هستند و برای کسب مجدد اعتماد مردم باید پاسخگو باشند نه ژست اپوزیسیون بگیرند.«
اگر روحانی را شما رئیس جمهور کردید پاسخگو باشید

داریوش قنبری فعال سیاســی اصلاح طلب در گفت و گو با روزنامه زنجیره ای آرمان به اظهارات اخیر واعظی که گفته 
است پیروزی روحانی ربطی به اصلاح طلبان نداشته است گفت: »این نکته بدیهی را همه می دانند که پایگاه حمایتی آقای 
روحانی کدام طیف سیاسی بوده است.«در بخشی از این گفت و گو آمده است: »این نکته بدیهی را همه می دانند که پایگاه 
حمایتی آقای روحانی کدام طیف سیاسی بوده و او از سوی کدام طیف سیاسی مورد حمایت قرار گرفته و اگر این حمایت 
را نداشتند آیا می توانست به ریاست جمهوری برسد یا خیر؟«در پاسخ به این اظهارنظر باید گفت که اگر پیروزی روحانی 
در انتخابات به حمایت جریان اصلاحات بســتگی تام و تمام دارد چرا این جریان از پاســخگویی نسبت به مشکلات پیش 
رو ابا می کند و متواری است؟!بی شــک مدعیان اصلاحات بایستی به اندازه سهمی که در پیروزی دولت کنونی برای خود 
قائلند که آن را تام و تمام می دانند و می پندارند بایستی به اندازه این سهم پاسخگوی مشکلات موجود کشور نیز باشند و 

نمی توانند از این مشکلات خود را مبرا بدانند.
چه نقصی دارید که جاسوس آمریکا را بالا می برید؟

روزنامه شرق در شماره روز گذشته در یادداشتی با عنوان »اعلام برائت امیرانتظام از اتهام 39ساله پس از مرگ« مدعی 
شــده اســت: »سایت تاریخ ایرانی سندی از اسناد ویکی لیکس منتشر کرده که در آن وزیر خارجه آمریکا اعلام کرده که 
عباس امیرانتظام قطعا عامل آمریکا نیست.«در ادامه این گزارش آمده: »این سند دیگری است بر اثبات اینکه امیرانتظام 
جاسوس نبوده است. اتهامی که امیرانتظام تا آخر عمر آن را با خود به دوش می کشید.«باید این پرسش را مطرح کرد که به 
کدامیک می توان اطمینان بیشتری داشت: گفته های یک مقام آمریکایی یا اسنادی که پس از  اشغال سفارت آمریکا به دست 
دانشجویان افتاد؟ سند منتشره از اسناد لانه جاسوسی در جلد دهم صفحه 68 این مجموعه آمده، مأمور نظارت آمریکا درباره 
ملاقات با امیرانتظام در بحبوحه پیروزی انقلاب گزارش می دهد: »او )امیرانتظام( گفت: بعد از سال ها دیکتاتوری، مردم آزاد 
شده اند و فکر می کنند حق دارند هر چه می خواهند بگویند و هرکس می خواهد رهبر باشد.  مقدمتا فکر می کردیم بیشتر 
از چندماه به طول نخواهد انجامید تا مسائل مان را با آمریکا حل کنیم ولی مردم دخالت هایشان را ادامه می دهند. امیدواریم 
فرصت داشته باشیم مسائل مان را حل کنیم. در این جهت به کمک های شما نیاز داریم.«لازم به ذکر است که رئیس دولت 
اصلاحات، مهرماه سال 60 در کیهان خطاب به مهندس بازرگان نوشته بود: »چه نقصی در کار شماست که فردی چون 

امیرانتظام »جاسوس و مزدور آمریکا« تا سطح معاونت نخست وزیر و سخنگوی دولت موقت بالا می آید؟«
اگر زنجیره ای ها بگذارند!

روزنامه ابتکار که وکیلی مدیر مسئول آن عضو هیئت  رئیسه مجلس است در شماره دیروز در گزارشی نوشت: »مردم تشنه 
قاطعیت هستند و دولت، مجلس و دستگاه های نظارتی باید در قبال مفسدان و گران فروشان و برهم زنندگان امنیت روانی 
جامعه قاطعیت به خرج دهند.« در ادامه این گزارش گفت وگویی با امیرخجسته، یکی از نمایندگان عضو فراکسیون ولایی 
انجام شده و نوشته شده است: »رئیس  فراکسیون مبارزه با مفاسد اقتصادی ]خجسته[ در گفت وگو با »ابتکار« به مباحثی 
چون بودجه سال 98 و ضرورت تشدید توجه به معیشت مردم در بودجه سال آینده تاکید کرد.«در این رابطه و با توجه به 
اینکه آقای وکیلی مدیرمسئول این روزنامه خود از اعضای هیئت  رئیسه مجلس است و عضو فراکسیون امید؛ خوب است 
که ایشان به مردم گزارش دهد که خود و طیف همراهانش در فراکسیون امید در باره معیشت مردم چه کرده اند؟همچنین 
با توجه به اینکه مســکن اصلی ترین هزینه در ســبد هزینه های خانوار است و همچنین این موضوع که آقای آخوندی در 
طول قریب به 5 سال تصدی وزارتخانه مسکن نه تنها خانه ای نساخت و بر بازار قیمت های مسکن نظارتی صورت نداد بلکه 
همین اواخر در مصاحبه ای به اینکه خانه ای نساخته افتخار کرد. آقای وکیلی بگوید که آیا نامه تقدیر از عباس آخوندی، 

وزیر سابق راه و شهرسازی را امضا کرده است یا نه؟!

55 نماینده مجلس در نامه ای به رئیس  قوه قضائیه تاکید کردند

تضییع اموال عمومی در واگذاری شركت ها 
تقاضای رسیدگی ویژه به پرونده رئیس  سازمان خصوصی سازی
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دیروز 55 نماینده مجلس با نامه ای 
به رئیس  قوه قضائیه تخلفات صورت 
گرفته در واگذاری شرکت ها را متذکر 
شــده و از وی خواستند تا با تشکیل 
شــعبه ای ویژه زیر نظر خود به این 
موضوع در اسرع وقت رسیدگی شود، 
همچنین علیرضا بیگی در صحن علنی 
گفت: آقای زنگنه چرا کارت سوخت را 
به هم زدید آیا این کار عملا همدستی 

با قاچاقچیان تلقی نمی شود؟
دیــروز صحن علنی مجلس شــورای 
اسلامی در حالی آغاز شد که ادامه رسیدگی 
به گزارش کمیســیون اقتصادی در مورد 
بررســی لایحه نحوه استفاده، نگهداری و 
نظارت بر پایانه فروشگاهی نخستین دستور 
کار آن بود. لازم به ذکر اســت که مجلس 
در مصوبه ای سازمان امور مالیاتی را مکلف 
به تشویق فروشگاه های مجهز به صندوق 

مکانیزه فروش کردند.
در جریان بررسی لایحه نحوه استفاده، 
نگهداری و نظارت بر پایانه های فروشگاهی 
)صندوق مکانیــزه فروش( با ماده 18 این 
لایحه بــا اکثریت آرا موافقــت کردند. به 
این ترتیب خریداران تشــویق می شوند تا 
خریدهای خویش را از فروشــگاه هایی که 
پایانه فروشــگاهی متصل به شبکه بانکی 

دارند، انجام دهند.
از هر 10خرید 

یکی مشمول جایزه نقدی
براســاس این ماده؛ به منظور تشویق 
مصرف کنندگان نهائی )اشخاص حقیقی( که 
خریدهای خود را از فروشندگان مجهز به 
پایانه فروشگاهی و از طریق شبکه پرداخت 
بانکی انجام می دهند، سازمان موظف است 
از هر ده صورت حســاب الکترونیکی صادر 
شــده توســط پایانه های فروشگاهی یک 
صورتحساب را به صورت قرعه کشی برخط 
انتخاب نموده، دو برابر مبلغی را که خریدار 
براساس آن صورتحساب به عنوان مالیات 
بــر ارزش افزوده پرداخت نموده اســت را 
به حســاب بانکی وی مسترد نماید. جوایز 
مزبور از محل وصولی جاری سازمان، طبق 
دســتورالعملی که ظرف مدت شش ماه از 
تاریخ لازم الاجراء شدن این قانون به تصویب 
وزیر امــور اقتصادی و دارایی می رســد، 

پرداخت می شود.
همچنین براساس ماده ای دیگر از این 
لایحه که به تصویب نمایندگان رسید؛ هر 
شــخصی که به قصد تقلب یــا اخلال در 
نظام مالیاتی کشور، اقدام به تولید، عرضه 
با اســتفاده از تجهیزات ســخت افزاری و 
نرم افزاری و پایانه های فروشگاهی معیوب 
یا تجهیــزات معیوب کننده نماید، یا پایانه 
فروشــگاهی خود یا دیگــران را تخریب 
نماید، علاوه بر جبران ضرر و زیان، حسب 
مورد بــه یک یا چند مورد از مجازات های 
تعزیری درجه شــش به غیــر از حبس، 

محکوم می شود.

تدوین بودجه با یک تیم سیاسی
نصرالله پژمانفر دیروز در تذکر شفاهی 
خود با انتقاد از قطع بیمه تکمیلی ایثارگران 
عنوان کرد: موضوع بیمه تکمیلی و تأمین 
دارو برای ایثارگران هزینه های بسیاری را 
به دنبال داشته و امروز با قطع بیمه تکمیلی 
این افراد نه مراکز اداری ایثارگران پاسخگو 
هستند و نه بنیاد شهید. متاسفانه نسبت 
به ایثارگران کوتاهی شــده است و ما جز 

خجالت در برابر این افراد چیزی نداریم.
نماینده مردم مشهد و کلات در مجلس 
شورای اسلامی تأکید کرد: در تنظیم بودجه 
سال آینده گویا ســازمان برنامه و بودجه 
نقشی ندارد و تیمی سیاسی در حال تدوین 

بودجه سال آینده است.
رسیدگی سریع به واگذاری ها؛ 
ادامه فسادستیزی قوه قضائیه

55 نفر از نمایندگان مجلس شــورای 
اسلامی به رئیس  قوه قضائیه نامه ای درباره 
خصوصی سازی تخلفات معتنابه در واگذاری 
شــرکت های دولتی نامه ای نوشــتند. در 
ابتدای این نامه بخشی از نمایندگان مجلس 
که خطاب به رئیس  قوه قضائیه نوشته شده 
آمده اســت: »به عرض می رساند در مدت 
تصدی آقای عبدالله پورحسینی به سمت 
ریاست ســازمان خصوصی سازی، تخلفات 
معتنابهی در واگذاری شرکت های دولتی 
انجام شده و پرونده های قضایی علیه ایشان 

در دادگستری تشکیل گردیده است.«
در ایــن نامــه واگذاری شــرکت های 
آلومینیــوم المهــدی و طــرح هرمزال، 
ماشین ســازی تبریز، ریخته گــری تبریز، 
ایران ایر تور، آلومینیوم سازی اراک، کشت و 
صنعت مغان، پتروشیمی کرمانشاه، نیشکر 
هفت تپه و سیلوها، بخشی از واگذاری های 
پرابهام معرفی شده که در آنها سیاست های 
اصل 44 قانون اساسی نقض و اموال عمومی 
تضییع شده است و برخی از تخلفات صورت 
گرفتــه در این واگذاری هــا به این ترتیب 
نام برده شــده است: فروش اموال ملت به 
ثمن بخس و انتخاب خریداران فاقد اهلیت 
که بعضــی از آنها به دلیل تخلفات متعدد 
و ارتــکاب جرایم در بازداشــت بوده اند و 
نیز چشم پوشی ســازمان خصوصی سازی 
نســبت به عدم انجام تعهدات خریداران و 
عدم پرداخت اقساط آنها و نیز به تعطیلی 

کشــاندن برخی از بنگاه ها و بسترســازی 
برای ایجاد اعتراضات کارگری که با اهداف 
سیاست های کلی اصل 44 و قانون مربوط 

به آنها در تضادی آشکار است.
ایــن نامه در انتها تأکید کرده اســت: 
»اکنــون که وزیر اقتصاد بر پایان مدیریت 
آقای عبدالله پوری حســینی در ســازمان 
خصوصی ســازی تأکید داشــته است و از 
طرفی علاوه بر تشــکیل پرونــده اتهامی 
درخصوص اهمــال منجر به تضییع اموال 
عمومی، در مورد واگذاری شرکت آلومینیوم 
المهدی و طرح هرمــزال، طرح تحقیق و 
تفحص مجلس از واگذاری های ســال های 
اخیر نیز به جریان افتاده اســت و گزارش 
تخلفــات... نیــز آماده قرائــت در صحن 
مجلس می باشــد و از آنجا که بنابر اخبار 
واصله، تاکنون اراده جدی برای تسریع در 
رسیدگی به پرونده ها و تشکیل پرونده های 
جدید جهت جلوگیری از خسارت به اموال 
عمومــی ماده 290 قانون آئین دادرســی 
کیفــری در قوه قضائیه کمتر دیده شــده 
است و گزارشات سازمان بازرسی کل کشور 
و دیوان محاسبات کشور درخصوص برخی 
تخلفات مربوط به خصوصی سازی به نتیجه 
روشنی منجر نشده اســت، لذا مستدعی 
اســت ترتیبی اتخاذ فرمایید تا با تشکیل 
شــعبه ای ویژه و با نظارت عالیه جنابعالی، 
کلیه پرونده های مربوط به خصوصی سازی 
مطابق قانون، تجمیع و به تخلفات و اتهامات 
احتمالی، رسیدگی دقیق صورت گیرد. در 
این راســتا تقاضا دارم تدابیر قضایی لازم 
جهت امکان دسترسی به متهمان در زمان 

رسیدگی به پرونده ها اتخاذ شود.«
عدم واریز درآمد 

چندهزار میلیارد تومانی 
به صندوق توسعه

علیرضا بیگی نماینده مردم تبریز، اسکو 
و آذرشهر در مجلس شــورای اسلامی بر 
همین اساس تصریح کرد: بر اساس گزارش 
تفریغ بودجه ســال 95 دیوان محاسبات، 
دولت مبلغ 16 هزار میلیارد تومان به همراه 
یک میلیارد و 777 میلیون دلار را از محل 
فروش نفت، گاز و خوراک پتروشیمی ها به 
حساب صندوق توسعه ملی واریز نکرده از 
این رو دولت باید تکلیف این عدم واریز را 
در لایحه بودجه مشخص کند و کمیسیون 

تلفیق آن را بررسی کند.
عضــو فراکســیون ولایی افــزود: 65 
هزار میلیارد تومان برای  اشــتغال جوانان 
در اختیــار دولت قــرار گرفته بود و بنا به 
گزارش دیوان محاســبات عملکرد 8 ماهه 
دســتگاه های اجرایی صرفا 5 هزار میلیارد 
تومان بوده که کمتر از 10 درصد اســت؛ 
همچنین مجلس شورای اسلامی نیز مجوز 
برداشت 1/5 میلیارد دلار از منابع صندوق 
توســعه ملــی جهت  اشــتغال در مناطق 
روستایی و عشــایری را به دولت داده بود 
که این منابع از ســال گذشــته در اختیار 
دولت بوده اســت. آنها انتظار دارند بتوانند 
درآمدی از رهگذر این قوانین به دست آورند 

اما فریادرسی برای آنها نیست.
احترام به حقوق مردم را 

از رهبری بیاموزیم
علیرضا بیگی در ادامه اظهار داشــت: 
خجالت آور نیست جلوی چشم دولت ده ها 
میلیــون لیتر ســوخت از طریق لوله های 
متعدد زیــر دریا قاچاق می شــود؟ آقای 
زنگنــه چرا کارت ســوخت را به هم زدید 
آیا این کار عملا همدســتی با قاچاقچیان 
تلقی نمی شود؟ چه اقدامی برای جلوگیری 
از تــاراج ثروت ملت ایــران صورت گرفته 
است؟ آقای روحانی پرونده خصوصی سازی 
در دولت شــما سراسر ابهام است چنانچه 
واگذاری صنعت ماشــین سازی تبریز به 
فردی فاقد اهلیت، با تخلفات بسیار و پرونده 
اخلال در نظام ارزی کشور از مصادیق بارز 
یــک افتضاح بزرگ به شــمار می رود که 
از قوه قضائیه خواســتار رسیدگی به این 

موضوع هستیم.
علیرضا بیگی در ادامــه با بیان اینکه 
برخی نمایندگان ورود به خط ویژه را حق 
خود می دانند در حالــی که ورود ممنوع 
اســت، اظهار داشت: باید احترام به حقوق 
مــردم را از مقام معظم رهبری یاد بگیریم 
اما زمانی که وزیر در آســتانه استیضاح در 
کمیســیون مربوطه حضور پیدا نمی کند 
می تواند بــا 196 رأی به وزارت کار و رفاه 
اجتماعی راه پیدا کند و این در حالی است 
که پرونده تخلفات وی بر اساس گزارش های 
کمیســیون صنایع در صحــن مطرح و به 

مرجع قضایی ارسال می شود.
وی افزود: امروز بعد از گذشت 3 سال 
قوه قضائیــه و مجلس هنوز نتیجه پرونده 
ســانحه قطار تبریز- مشهد اعلام نکرده و 
مردم به ویــژه بازماندگان حادثه به دنبال 
علت سهل انگاری دو قوه بوده و موضوع را 

از اینجانب پیگیری می کنند.
عضو کمیسیون امور داخلی و شوراهای 
مجلس شــورای اســلامی در پایان از قوه 
قضائیه به خاطــر آرای صادره درخصوص 
مفسدان اقتصادی تشکر و خاطرنشان کرد: 
از سرعت عمل یک شعبه قضایی که پرونده 
تخلف شورای شهر تبریز را رسیدگی کرد 

سپاسگزاری می کنم.

عضو مجلس خبرگان رهبری با بیان اینکه طرفداران برجام 
باید نسبت به ادعای حلال مشکل بودن آن پاسخگو باشند، 
گفت: کسانی که ادعا می کنند دیگران چیزی از اسلام، روابط 
بین الملل و قانون نمی دانند، امروز باید به میدان آمده و آثار و 

نتایج برجام را برای مردم روشن کنند.
حجت الاسلام والمسلمین جواد مجتهد شبستری در گفت وگو با 
رسا، با اشاره به اینکه طیف غربگرا همواره در طول تاریخ انقلاب اسلامی 
در پی سازش با آمریکا بوده اند، گفت: این جریان، آمریکا را قبله آمال 
خود دانسته و همواره سعی می کنند تا حل مشکلات کشور را در گرو 
ایجاد ارتباط با غرب جلــوه دهند.نماینده مردم آذربایجان غربی در 
مجلس خبرگان رهبری اظهار داشت: اگر کسی به رابطه ای که ایران 
در طول تاریخ انقلاب اســلامی با غرب برقرار کرده است دقت کند، 
می داند که هرگاه با آمریکا مذاکره کرده ایم، نتیجه ای جز ضرر برایمان 
حاصل نشده است؛ به عنوان مثال ما سال ها قبل در قضیه افغانستان با 
آمریکا مذاکره کردیم، اما دیدیم که مسئولان آن دوران آمریکا، ملت 
ایران را با یک ادبیات بی شــرمانه و توهین آمیز، تروریست خواندند و 
همه آن مذاکراتی که با نرمش صورت گرفته بود، بی فایده شد و حتی 
اصلاح طلبان آن دوران کــه در مناصب دولتی بودند، تعجب کردند.

وی به تجربه تلخ برجام اشاره کرد و بیان داشت: همه شاهد بودیم که 
آمریکا با بی شرمی به صورت یکطرفه از برجام خارج شد و همه تعهدات 
خود را زیر پا گذاشت و امروز برجام بنابر اذعان خود مذاکره کنندگان 
ثمره ای جز تعطیلی هسته ای نداشته است.حجت الاسلام والمسلمین 
مجتهد شبستری خاطرنشان کرد: کسانی که به دنبال مذاکره بوده و 
حل مشــکلات را در گرو ایجاد ارتباط با آمریکا می دانند، خوب است 
به گذشته توجه داشته، از تجربه های تلخ عبرت بگیرند و بدانند مردم 
کشور دارای روحیه انقلابی، استقلال و نفی سلطه بیگانگان هستند و 
با این روحیه اجازه نخواهند داد آمال و آرزوهای غربگرایان و بزدلانی 
که گاهی از روی ترس سخن از مذاکره به میان می آورند، محقق شود.
وی گرانی ها، تورم و رکود بی سابقه را ثمره برجام دانست و تأکید 
کرد: نتیجه تلخ برجام باید به تجربه روشنی تبدیل شود که دیگر کسی 
از مذاکره با آمریکا سخن به میان نیاورد؛ در گذشته شاهد بودیم که 
برخی از مسئولان برجام را حلال مشکلات می دانستند و گاهی حل 
برخی مشکلات را که ربطی به برجام نداشت را هم به تصویب برجام 
گره می زدند اما پس از تصویب آن نه تنها مســائل کشور حل نشد، 
بلکه با شرایط بدتری مواجه شدیم. نماینده مردم آذربایجان غربی در 
مجلس خبرگان رهبری با بیان اینکه طرفداران برجام باید نسبت به 
ادعای حلال مشــکل بودن آن پاسخگو باشند، گفت: کسانی که ادعا 
می کنند دیگران چیزی از اسلام، روابط بین الملل و قانون نمی دانند، 
امروز باید به میدان آمده و آثار و نتایج برجام را برای مردم روشن کنند.

عضو مجلس خبرگان رهبری طرح سازش با آمریکا را فکری 
خام و خائنانه دانست و تأکید کرد که مسئولان به جای چشم 
دوختن به تحفه های غربی بر ظرفیت های داخلی تکیه کنند.

حجت الاســلام والمسلمین علی اســلامی در گفت وگو با رسا با 
تأکید بر اینکه ما تحت هیچ شرایطی به آمریکا اطمینان نداریم، بیان 
داشت: تجربه های گذشته نشانگر بدعهدی آمریکا است، بنابراین طبق 
آیات قرآن کریم موظف هستیم که کوچکترین میل و گرایشی به آن 
نداشته باشیم؛ آمریکا قابل اعتماد نبوده و همواره در پی آن است که 
مــا را فریب دهد. نماینده مردم قزوین در مجلس خبرگان رهبری با 
تأکید بر اینکه جمهوری اسلامی هیچ نیازی به مذاکره با آمریکا ندارد، 
مطرح کرد: آیا آمریکا به ما امکانات می دهد؟ اگر واقعاً آمریکا راست 
می گوید قطعاتی که مربوط به هواپیماهای مسافربری بوده و ده ها سال 
اســت که آنها را خریداری کرده ایم به ما تحویل دهد؛ آمریکا قطعات 
هواپیماهای مسافربری ما را ظالمانه و غاصبانه توقیف کرده و ادعای 
انبارداری می کند، با این حال چگونه می تواند به کشور منفعت برساند؟

وی اظهار داشت: چگونه می توان با آمریکایی سازش کرد، در حالی 
که همه روزه به دنبال ایجاد ترور و ناامن سازی مرزهای کشور بوده و 
علاوه بر تهدید ملت ایران، دشمنان کشور را تحریک می کند؟ آمریکا 
هیچ منفعتی به ما نخواهد رســاند، بنابراین نباید برخی مسئولان بر 
انجام مذاکره و سازش با آمریکا اصرار داشته باشند، بنده تعجب می کنم 
از کسانی که می پندارند آمریکا به ما منفعت می رساند.حجت الاسلام 
والمسلمین اسلامی خاطرنشــان کرد: مسئولان باید به جای چشم 
دوختن به مائده غرب و تحفه غربی به ظرفیت های داخلی توجه داشته 
باشند.نماینده مردم قزوین در مجلس خبرگان رهبری در ادامه با  اشاره 
به اینکه حادثه تروریستی چابهار از سوی آمریکا پایه ریزی شده بود، 
گفت: امروز دشــمن با مشاهده حضور هند و چین در بندر چابهار و 
مزیت های ویژه ای که در این بندر وجود دارد، به خشم آمده و سعی 
می کنــد آن محدوده را ناامن کند، بنابراین آمریکا به دنبال توســعه 

مملکت نبوده و هیچ منفعتی به کشور نخواهد رساند.
وی با بیان اینکه بزرگترین خدمت انقلاب اسلامی به ملت این است 
که ماهیت و هویت آمریکا را به تصویر کشیده است، طرح مسئله سازش 
را فکری خام و خائنانه دانست و یادآور شد: خنده دار است که عده ای 
از مهد حکمت و تمدن بخواهند با فردی همچون ترامپ که خودش 
اذعان دارد حرف هایش برای کاسبی است، پای میز مذاکره بنشیند.

حجت الاسلام والمسلمین مجتهد شبستری:
گرانی و رکود بی سابقه نتیجه برجام است

حجت الاسلام والمسلمین اسلامی:
مسئولان به جای چشم دوختن به تحفه های غربی 

بر ظرفیت های داخلی تکیه کنند

رئیس بیمارستان شــهید بهشتی قم گفت: عمل جراحی 
 مغز آیت الله مومن با موفقیت انجام شــد و ایشان در بخش 

آی سی یو بیمارستان بستری هستند.
سید یاسر فروغی در گفت وگو با باشگاه خبرنگاران جوان با  اشاره به 
روند درمانی آیت الله مومن، گفت: سی تی اسکن مجدد مغز بعدازظهر 
روز شنبه انجام شد و با توجه به افزایش مختصر خونریزی نسبت به 
صبح، تصمیم به جراحی گرفته شد که عمل جراحی با هدف کاهش 
فشار مغز توسط تیم مجرب با موفقیت صورت گرفت.رئیس بیمارستان 
شــهید بهشتی قم با بیان اینکه پس از جراحی وضعیت ایشان پایدار 
اســت و هوشیاری ایشان تا حدودی بهتر شده، بیان داشت: در حال 
حاضر آیت الله مومن در بخش آی سی یو بیمارستان بستری هستند و 
تیم پزشکی بیمارستان تمام اقدامات لازم را انجام می دهند. آیت الله 
مومن نماینده مردم قم در مجلس خبرگان رهبری و عضو شــورای 

نگهبان به دلیل خونریزی مغزی به بیمارستان منتقل شده بود.

رئیس بیمارستان شهید بهشتی قم خبر داد
انجام موفقیت آمیز عمل جراحی مغز 

آیت الله مومن

اقتصادی  هماهنگی  عالی  شورای 
روز یکشنبه به ریاست حجت الاسلام 
والمســلمین دکتر حســن روحانی 
رئیس جمهور و با شرکت روسای قوای 

مقننه و قضائیه تشکیل جلسه داد.
رئیس  کل بانک مرکزی در این جلسه 
گزارشــی از اقدامات انجام شده در جهت 
کنترل بازار پول و ارز ارائه داد. در این زمینه، 
پیشــنهادهای بانک مرکزی در راســتای 

انضباط و تقویت مؤسسات اعتباری کشور و 
حفظ و ارتقاء اعتماد عمومی به نظام بانکی و 
نحوه ساماندهی و مدیریت مؤسساتی که در 
گذشته با مشکلات منابع روبرو بوده اند مورد 
بحث و بررســی قرار گرفت و تصمیم های 
لازم اتخاذ شــد. در این جلسه همچنین 
نســبت به تأمین اعتبارات مورد نیاز برای 
تأمین نیاز صنعت دارو و بخش بهداشت و 
درمان کشور تصمیم گیری لازم به عمل آمد.

در جلسه شورای عالی هماهنگی اقتصادی به ریاست روحانی انجام شد

تصمیم گیری برای تأمین اعتبارات مورد نیاز 
صنعت دارو و بخش بهداشت و درمان

روابط  راهبردی  شــورای  رئیس 
از سوی  مذاکره  قبول  گفت:  خارجی 
عربستان به عنوان رهبر ائتلاف متجاوز 
به یمن خود یک پیروزی برای نیروهای 

مقاومت انصارالله به حساب می آید.
ســیدکمال خــرازی رئیس شــورای 
راهبــردی روابط خارجــی پیرامون نتایج 
به دســت آمده از مذاکرات یمن و مواضع 
ایران در قبال آن، اظهار داشت: جمهوری 
اسلامی ایران از مذاکرات صورت گرفته در 
استکهلم استقبال کرده است، چرا که این 
موضوع نشان دهنده اقتدار ملت یمن است. 
وی گفت: عربستان سعودی که همواره 
در راســتای مبارزه با مــردم یمن تلاش 
می کرد تا با بمباران های متعدد آنها را وادار 
به تسلیم کند، با جنگی نافرجام مواجه شد 
و نهایتا مجبور به نشستن پای میز مذاکره 
شــد. خرازی با بیان اینکــه قبول مذاکره 

از سوی عربســتان به عنوان رهبر ائتلاف 
متجــاوز به یمن خود یــک پیروزی برای 
نیروهای مقاومت انصارالله به حساب می آید، 
تصریح کرد: امیدواریم توافقات حاصل شده 
در مذاکرات ســوئد استمرار داشته باشد و 
در نهایت این مردم یمن باشند که بتوانند 
تعیین کننده سرنوشت کشور خود باشند.

وی در گفت وگــو با مهر بیــان کرد: 
جمهوری اسلامی ایران از مذاکرات یمنی 
یمنی و به دســت آمدن نتایج مثبت از آن 
در راستای ایجاد صلح ثبات و امنیت در آن 
کشور همواره استقبال کرده و خواهد کرد.

رئیس شورای راهبردی روابط خارجی 
در پایان خاطرنشان کرد: دستگاه دیپلماسی 
کشــور در تلاش است در جهت حمایت از 
ملت یمن اقدامات لازم را تداوم بخشــد تا 
مردم یمن بتوانند به خواســته خودشان 

دست یابند.

خرازی:

ایران تلاش می کند 
مردم یمن به خواسته خودشان برسند

دبیر ســتاد امر به معروف و نهی از 
منکر سیستان وبلوچستان گفت: اقدام 
گمرک  در  نماینده سراوان  غیراخلاقی 

ایران مصداق منکر بود.
محسن اکبری در گفت و گو با مهر، اظهار 
داشت: در هفته گذشته یک بداخلاقی از سوی 
نماینده مردم شریف سراوان در مجلس شورای 
اسلامی در محل گمرک ایران به وقوع پیوست 
کــه با ادبیات و فرهنگ غنــی مردم مرزدار 

سیستان وبلوچستان کاملا منافات داشت.
وی با اشاره به اینکه اقدام این فرد به هیچ 
عنوان نماد مردم استان سیستان و بلوچستان 
نیست، ادامه داد: در موضوع گمرک ایران به 
نظر ما یک منکر آشــکار و بد اخلاقی انجام 
شده است زیرا اســتفاده از این ادبیات برای 
هیچ فردی مناســب نیســت.اکبری گفت: 
امیدواریم این نماینده عزیز هم همچون دیگر 
نمایندگان استان معرف شخصیت واقعی مردم 
نجیب و شریف سیستان و بلوچستان باشد.وی 
با تاکید بر لزوم بررســی دقیق اتفاق گمرک 
ایران افــزود: فیلمی که در فضای مجازی از 
این اتفاق منتشــر شد نشان می دهد که نوع 
هماهنگی انجام شــده ضعیف بوده و باید از 
قبل هماهنگی های لازم صورت می گرفت.دبیر 
ســتاد امر به معروف و نهی از منکر سیستان 
و بلوچستان ادامه داد: ادبیات و رفتاری که از 
سوی نماینده سراوان ظهور کرد از نظر دید امر 
به معروف و نهی از منکر به هیچ عنوان زیبنده 
یک نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی 
نیست.اکبری تصریح کرد: هر نماینده ای باید 
مطالبات به حق مردم منطقه خود را پیگیری 
کند اما منحــرف کردن مطالبــات به حق 
مردم از امر به معروف به دور اســت و به یک 
حرکت منکر بیشــتر نزدیک است.وی افزود: 
همانطور که حضرت امام خمینی)ره( فرمودند 
»مجلس عصاره فضائل ملت است« از همین 
رو نمایندگان محترم مجلس شورای اسلامی 
باید الگوی رفتاری برای مردم باشند نه اینکه با 
گفتار و رفتار بهانه به دست بدخواهان انقلاب 
بدهند.دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر 
سیستان وبلوچستان ادامه داد: دشمنان همواره 
وضعیت سیستان و بلوچستان را با دقت رصد 
می کنند و در تلاش هستند تا چهره این استان 
را خدشــه دار کنند از همین رو ما با وحدت 
و دقــت در رفتار خــود نباید این اجازه را به 

دشمنان بدهیم.

رئیس  انجمن پســته ایران گفت: 
هشت هزار تن پسته در ماه های مهر 
از گمرکات اســتان ها به  و آبان 97 

کشورهای دیگر صادر شد. 
ســید محمود ابطحی در گفت و گو با 
خبرنگار ایرنا افزود: تولید پسته امسال بنا 
به عواملی مانند تغییرهای اقلیمی دچار افت 

شد و کاهش محسوسی یافت.
وی ادامه داد: این در حالی بود که سال 
گذشته در همین مدت 48 هزار تن پسته به 
کشورهای گوناگون از جمله عمان، کویت، 
چین، هنگ کنگ، ویتنام و عراق صادر شد. 

او با  اشاره به اینکه امسال تولید پسته در 
کشور معادل یک چهارم سال گذشته بود، 
افزود: پسته یک سال در میان تولید دارد 
به این معنی که یک سال پسته داریم که 
»سال آور پسته« نام دارد و یک سال نداریم 
که »ســال ناآور پسته« گفته می شود که 
امسال غیر از ناآور بودن، تغییرهای اقلیمی 
هم موجب کاهش تولید این محصول شد. 

وی بیان کرد: امســال بین 50 تا 60 
هزار تن محصول پســته از باغ های کشور 

برداشت شد. 
ابطحی افزود: به طور متوسط 80 درصد 
پسته به خارج صادر و 20 درصد باقیمانده 

در داخل کشور مصرف می شود. 
ابطحی با بیان اینکه پسته ارزآور است 
و نمی توان آن را صادر نکرد تاکید کرد: این 
محصول را باید هر ســال صادر کرد زیرا از 
یک سو حجم تولید شده این محصول مازاد 
بر مصرف داخل است و از طرفی هم روند 
صادرات را باید حفظ کرد در غیر این صورت 
در بازار جهانی پسته رقبا جایی برای عرضه 

پسته ایران نخواهند گذاشت. 
او با بیان اینکه سال گذشته 200 هزار 
تن پســته از باغ های کشور برداشت شد، 
گفت: 400 هزار هکتار باغ پسته در کشور 
وجود دارد کــه 100 هزار خانوار در قالب 
500 هزار نفــر، از راه این محصول ارتزاق 
می کنند و در کنار این افراد برای 500 هزار 
نفر دیگر هم  اشتغال فصلی ایجاد شده است. 

علت کاهش برداشــت پســته امسال 
در رفســنجان تغییرهای اقلیمی ماه های 
فروردین امسال و اسفند سال گذشته توسط 
کارشناسان پژوهشکده پسته ایران و جهاد 

کشاورزی اعلام شده است. 

اقدام غیراخلاقی نماینده سراوان 
مصداق منکر بود

تولید پسته امسال 
یک چهارم سال گذشته بود


